
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. januar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål Æ
Hvordan forklarer ministeren, at vi er nået dertil, hvor Rigspolitiet øjensynligt har fået 
skabt en ”kultur”, hvor det prioriteres at få sager afsluttet frem for at efterforske sagerne 
til bunds? Og hvilke konsekvenser vurderer ministeren, at denne øjensynlige ”kultur” i 
politiet har for danskernes retssikkerhed? Der henvises til artiklen ”Anonyme betjente: Vi 
begraver reelle politi-sager”, dr.dk, den 26. januar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD) og Peter Skaarup (DD).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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